
Zápis z 1. schůze žákovského parlamentu 

Dne 20. 10. 2023 

Nepřítomni: Eliška Pourová, Sára Vašáková (omluvena), Michal Kotecki (omluven) 

Program: 

1. Přivítání, představení 

2. Proč zakládat parlament  

3. Smlouva se zástupcem 

4. Volba předsedy a zapisovatele 

5. Čím se budeme letos zabývat 

6. Úkoly na další období - Co zlepšit 

7. Termín další schůzky 

 

Průběh: 

1) Představili jsme se se žáky ŽP a ujasnili si jeho funkce, seznámili jsme se s našimi právy a 

povinnostmi, podepsali jsme smlouvu, k čemu se člen ŽP zavazuje. 

 

2) Společně jsme si řekli, proč je dobré mít ve škole parlament. Seznámili jsme se s tím, proč 

a co parlament dělá a k čemu je. Tedy jak udělat školu lepší a zábavnější pro žáky školy i pro 

učitele. 

3) Zástupci poté podepsali Smlouvu, která je zavazuje vykonávat funkci zástupce parlamentu 

svědomitě. 

4) Hlasováním jsme zvolili: 

a) předsedu: Josef Caha  

b) zapisovatele: Štěpán Šrýtr 

 

5) V pracovním listu jsme zaškrtali aktivity, kterými se parlament má x nemá právo zabývat. 

Vybrali jsme 3 položky, na které se zaměříme v 1. pololetí 

1. Dovednosti učitelů – kvalita výuky 

2. dobročinná akce – vánoční jarmark 

3. úklid školy – pořádek ve třídách, na WC 

 

6) Dostali jsme úkol na příští schůzku: 

Co bychom na naší škole chtěli zlepšit – vybavení, jídelna, vztahy 

(termín odevzdání pátek 24. 11. ŘŠ) 

 

7) Termín další schůzky: 24. 11. 2023 v 12.40 h. ve sborovně 

 

Zapsala: Mgr. Irena Eisnerová 

 

 



Zápis z 2. schůze žákovského parlamentu  

Dne: 24. 11. 2023 

Nepřítomni: Adam Linhart (omluven) 

 

Program:  

1. Přivítání 

2. Pravidla ve třídě 

3. Co zlepšit ve škole 

4. Vánoční výzdoba tříd 

5. Termín další schůzky 

 

 

Průběh: 

 

1) Přivítali jsme se navzájem. 

 

2) Koordinátor parlamentu p. uč. Eisnerová se ptala tříd na „třídní pravidla“ – žáci na nich 

pracovali při třídnických hodinách, jsou vyvěšená ve třídách. 

 

3) Každá třída přednesla, co bychom měli zlepšit v naší škole. Rozdělili jsme se do 

pracovních skupin a diskutovali o prioritách, na kterých se shodujeme. Sepsali jsme za 

skupinu náměty, na kterých jsme se shodli. Náměty vyvěsíme na chodbě školy, aby měli 

informaci ostatní žáci. Budeme sledovat, co se nám podařilo splnit během letošního školního 

roku. 

 

4) Také letos proběhne ve škole soutěž o nejlepší vánoční výzdobu třídy. Zástupci parlamentu 

budou hodnotit ve čtvrtek 14. 12. 

 

5) Termín další schůzky: 14. 12. 2021 v 9:40 h ve sborovně  

 

 

 

Zapsala: Mgr. Irena Eisnerová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zápis z 3. schůze žákovského parlamentu 

 

Dne: 14. 12. 2023 

 

Nepřítomni: 0 

 

Program: 

 

1. Hodnocení vánoční výzdoby tříd 

 

 

Průběh: 

 

1) Zástupci parlamentu se sešli a hodnotili vánoční výzdobu tříd 

- 1. stupeň a 2. stupeň hodnotili každý zvlášť 

- každá třída měla jeden hodnotící arch 

- zástupci hodnotili body od 1 do 10 

2) Vyhodnocení + ocenění prvních třech míst proběhne v pátek 22. 12. 

1. st. v 9.00 h 

2. st. v 10.00 h  

3) Pořadí vítězů 

1. st.: 1. místo: 3. B (95b) 

          2. místo 2. A (81b)  

          3. místo 1. B (76b) 

2. st.: 1. místo 9. A (88b) 

          2. místo 6. A (85b) 

          3. místo 7. A (71b) 

 

Termín další schůzky: 19. 1. 2024 v 12.40 h v 8. B 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Irena Eisnerová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zápis ze 4. schůze žákovského parlamentu  

Dne: 19. 1. 2024 

Nepřítomni: zástupci tříd 6. A a 9. A 

 

Program:  

1. Přivítání 

2. Problémy ve třídách 

3. Zhodnocení akcí za 1. poletí 

4. Příprava akcí na 2. pololetí 

 

Průběh: 

 

1) Problémy ve třídách: 

a) chování mezi spolužáky - bez připomínek 

b) řešení klimatu třídy v 9. B 

c) připomenutí pracovníků školy, na které je možné se obracet v oblasti primární prevence: 

- metodička primární prevence p. uč. Gerlach 

- výchovná poradkyně p. uč. Jelínková 

- třídní učitelé 

+ schránka důvěry 

+ rodiče, kamarádi 

 

2) Akce školy, které jsme si přáli 

- splnily se naše přání x nesplnily + proč se nesplnily? 

- plány na 2. pololetí 

Termín odevzdání je stanoven na 31. 1. 2024 

 

Termín další schůzky: 16. 2. 2024 v 12:40 h v 8. B 

 

Zapsala: Mgr. Irena Eisnerová 

 

 

 



Zápis z 5. schůze žákovského parlamentu 

Dne: 16. 2. 2024 

Nepřítomni: 0 

 

Program:  

1. Přivítání 

2. Problémy ve třídách 

3. Pozvánka zástupců parlamentu z 8. AB na Magistrát města Teplice 

4. Zadání úkolu 

5. Termín další schůzky 

 

Průběh: 

1) Zástupci se navzájem přivítali. 

2) Problémy ve třídách nejsou. Chlapci z 2. stupně iniciovali umístění zámků na chlapecké 

WC – požadavek zadán panu školníkovi. Ve třídě 9. A je špatné wifi připojení – požadavek 

předán správci IT. 

3) Vedoucí odboru školství pozvala prostřednictvím ŘŠ zástupce parlamentu z 8. ročníků na 

setkání se zástupci Magistrátu města Teplice, které se uskuteční v dubnu – květnu.  

4) Bude potřeba připravit pro naše zástupce náměty do diskuze, případné připomínky a 

pochvaly, co se nám v Teplicích líbí x nelíbí. Podněty zpracujeme na TH do 15. 3. 2024 a 

předáme ŘŠ. 

 

Termín další schůzky: 15. 3. 2022 v 12.40 h ve třídě 8. B  

 

 

Zapsala: Mgr. Irena Eisnerová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zápis z 6. schůze žákovského parlamentu 

Dne: 15. 3. 2024 

Nepřítomni: zástupci ze třidy 4. A (neomluveni) 

Program:  

1. Přivítání 

2. Problémy ve třídách x co se nám daří 

3. Zpracování podnětů pro schůzku s teplickými zastupiteli 

4. Termín další schůzky 

 

Průběh: 

1) Ve třídách není potřeba řešit nějaké zásadní problémy, s drobnostmi pomohou učitelé a 

asistenti pedagoga, nebo primární preventistka p. uč. Gerlach a výchovná poradkyně p. uč. 

Jelínková. Ve třídě 9. A a 4. B jsou mravenci – nahlásíme panu školníkovi. 

2) Zástupci každé třídy četli postupně z připravených podkladů (třída 8. A nezpracovala): 

a) co se nám v Teplicích líbí 

b) k čemu máme výhrady – mělo by se zlepšit 

c) formulujeme otázky pro naše zastupitele 

3) Z našich připomínek vznikly 3 plakáty, které zástupci 8. AB vezmou s sebou na schůzku se 

zastupiteli města. 

 

 

Termín další schůzky: 26. 4. 2024 v 12.40 h ve třídě 8. B  

 

 

Zapsala: Mgr. Irena Eisnerová 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zápis ze 7. schůze žákovského parlamentu 

Dne: 26. 4. 2024 

Nepřítomni: zástupci ze třidy 9. B (omluveni), zástupci třídy 6. A (neomluveni) 

 

Program:  

1. Přivítání 

2. Problémy ve třídách 

3. Setkání zástupců parlamentu se zastupiteli města Teplice 

4. Den naruby – tematické zaměření, organizace 

5. Úkol na příští období 

 

Průběh: 

 

1) Proběhlo přivítání všech zástupců. 

 

2) Zástupci ve třídách neřeší žádné závažné problémy, ve třídách je klid. Přetrvává problém 

s mravenci (p. školník již řeší s deratizační firmou). Zástupci 9. A požádali, zda by rozloučení 

s deváťáky mohlo proběhnout ve sportovní hale (ředitelka školy bude kontaktovat p. Tetřeva 

– ředitele SH). 

 

3) Termín setkání je stanoven na 21. 5. 2024, bohužel je to v době, kdy 2. stupeň jede do 

školy v přírodě (zkusíme za naši školu vyslat žáky, kteří zůstávají ve škole). 

4) Rádi bychom zorganizovali pro spolužáky Dne naruby – žáci budou hlasovat o těchto 

návrzích: 

- Den v hudebním stylu – styl si zvolí třída 

- Zvířecí den – převleky zvířat 

- Retro den – oblečení z minulosti 

- Duhový den – celá třída oblečená v jedné barvě 

- Den povolání – převlek za povolání 

 

Ve vestibulu školy je umístěna plachta, kam žáci připíšou čárku k jednomu návrhu. Vyhrává 

návrh s nejvíce hlasy. 

 

Termín další schůzky: 31. 5. 2024 v 12.40 h ve třídě 8. B  

 

Sepsala: Mgr. Irena Eisnerová 

 

 

 


